

Title (en)

Cabinet with at least one inner shelf.

Title (de)

Schrank mit mindestens einem innenliegenden Regalteil.

Title (fr)

Armoire avec au moins une étagère intérieure.

Publication

**EP 0349725 A1 19900110 (DE)**

Application

**EP 89107855 A 19890429**

Priority

DE 3823150 A 19880708

Abstract (en)

In known cabinets, the shelf part can be pulled out of the body part, it being necessary for the guide parts to be of particularly large dimensions corresponding to the weight of the shelf content. Moreover, when the shelf part is pulled out, the shelf content can fall over, for example due to vibrations, and be damaged. In the new cabinet, in contrast, the usability is to be improved and the production costs are to be reduced. According to the invention, the body part (2) is designed in such a way that it is at least partially displaceable in relation to the shelf part (3). In a cabinet, in which a front mirror (4), fixed to a rear wall, is arranged between two opposite shelf and body parts (3, 2), and in which the shelf parts (3) are fixedly connected to the rear wall, the opposite body sides can be fitted, for example, with side mirrors (5), the adjustment possibility and thus the usability of which is considerably improved by the displacement of the body part (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei bekannten Schränken ist das Regalteil aus dem Korpusteil herausziehbar, wobei entsprechend dem Gewicht des Regalinhaltes die Führungsteile besonders groß dimensioniert sein müssen. Darüber hinaus kann der Regalinhalt beim Herausziehen des Regalteiles durch Erschütterungen beispielsweise umfallen und beschädigt werden. Bei dem neuen Schrank soll demgegenüber die Verwendungsfähigkeit verbessert und die Herstellkosten gesenkt werden. Erfindungsgemäß wird das Korpusteil (2) so gestaltet, daß es gegenüber dem Regalteil (3) zumindest teilweise verschiebbar ist. Bei einem Schrank bei dem zwischen zwei sich gegenüberliegenden Regal- bzw. Korpusteilen (3,2) ein an einer Rückwand festgelegter Frontspiegel (4) angeordnet ist, und bei dem die Regalteile (3) mit der Rückwand fest verbunden sind, können beispielsweise die sich gegenüberliegenden Korpuseiten mit Seitenspiegeln (5) versehen sein, deren Verstell- und damit Verwendungsmöglichkeit durch das Verschieben des Korpusteiles (2) erheblich verbessert wird.

IPC 1-7

**A47B 67/00; A47G 1/04**

IPC 8 full level

**A47B 67/00 (2006.01); A47G 1/04 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A47B 67/005 (2013.01); A47G 1/04 (2013.01)**

Citation (search report)

- [A] US 1868104 A 19320719 - HOEGGER JOSEPH A
- [A] FR 1264643 A 19610623 - MIROITERIE GEORGES SOC NOUV
- [A] DE 880641 C 19530622 - SCHNEIDER LUTZ DR
- [A] DE 851675 C 19521006 - SCHNEIDER LUTZ DR
- [A] US 1966800 A 19340717 - HARRIS KATZMAN
- [A] US 3936669 A 19760203 - GARDNER RUTH E
- [A] FR 828252 A 19380513
- [A] FR 2017103 A1 19700515 - WEIL STEFAN
- [A] FR 987579 A 19510816 - KOHL & CIE
- [A] GB 408324 A 19340409 - YAGER LONDON LTD H, et al
- [A] DE 8808768 U1 19880901

Cited by

GB2363712A; EP0505625A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0349725 A1 19900110; EP 0349725 B1 19920819; AT E79520 T1 19920915; DE 3823150 A1 19900111; DE 3823150 C2 19900510; DE 58902071 D1 19920924; ES 2034470 T3 19930401**

DOCDB simple family (application)

**EP 89107855 A 19890429; AT 89107855 T 19890429; DE 3823150 A 19880708; DE 58902071 T 19890429; ES 89107855 T 19890429**